
   

Møtebok for Hobøl og Tomter menighetsråd 
Torsdag 18.04.24 

  
 Konstituering:   
  
Til stede: Ane Frogner Risan, Johnny Spernes, Lisbeth Melvær, Anne-Grethe 
Slettevold Meling, Tove Marie Opsahl Halset, Jan Semb Mathisen, Hans Vidar 
Solheim Karlsen, Øyvind Garsjø, Terje Stenholt (sekretær/daglig leder) og Ingebjørg 
Margrethe Vold Kolstad (1. vara møter fast). 
Gjest: Organist Christer Berntzen. 
Forfall: Sokneprest Svein F Elgvin (sykemeldt) 
 
Jan åpnet med andakt og bønn. 
  
 
Organist Christer presenterte sitt arbeidsområde. Innspill og spørsmål fra 
rådets medlemmer. 

- Presenterte seg og sin bakgrunn; Kommer fra en friere form for 
menighetsliv (pinsemenighet). Vært organist i Hobøl/Tomter i snart 3 år. I 
tillegg til de kirkelige handlingene betyr koret mye for meg. Robust og 
stødig ledergruppe. Leverer 2 konserter pr. år + flere sangoppdrag- i tillegg 
er noen medlemmer forsangere på gudstjenester. Info om 
sommerkonsertene. Konfirmantkor på leir som munner ut i ung messe. 
Menighetsrådet gir sin fulle støtte til musikkvalget. Rådet er positive til å 
tenke nytt når det gjelder «alternative» gudstjenester. Daglig leder minner 
om at lovpålagte oppgaver (gudstjenester, vielser og gravferder) har første 
prioritet. Dette løser vi i samarbeid på en god måte. Christer spiller også i 
noen seremonier utenfor soknet. Han leverer utmerket i alle sjangre sier 
hans leder. Aldri mottatt klager, men flere gode tilbakemeldinger. 

 
Saksliste:   
 
18/24 – Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjenning av møtebok fra 
29.02.24 og 12.03.24 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. Møtebok fra 29.02.24 og 12.03.24 
godkjennes. 
 
19/24 – Årsrapport 2023 til godkjenning. Regnskap til vedtak. Logistikk årsmøtet 5.5. 
Vedtak: Årsrapport og revidert regnskap vedtas slik de foreligger. Årsrapporten 
legges på nettsiden og 10 papirversjoner legges i hhv. Hobøl og Tomter kirke. 
Årsmøtet 5.mai: Anne-Grete leder årsmøtet. Kirkekaffeansvarlig varsles om at det er 
årsmøte (Tove) De ansatte stiller på møtet. Leder intervjuer noen av de ansatte om 
deres oppgaver. 
 



20/24 – Oppfølging av saker og innspill fra Biskopens visitasforedrag; Arbeidsgruppe 
settes ned. Denne jobber med plan/forslag til behandling i Rådet framover. 
Vedtak: Arbeidsgruppen består av soknepresten, Hans Vidar, Ingebjørg og Anne-
Grete. Anne-Grete inviterer til et møte etter 24. april. 
 

21/24 – Orienteringssaker: 

Nytt fra: 

- Utvalgene (medlemsoversikt var vedlagt innkallingen- et navn ble lagt til 

under God Tone: Ann-Karin Strømnæs Sæby)  

TOL-utvalget: Hatt møte. Gikk gjennom noe av planen- vil se nærmere på den i 

neste møte. Hva skal utvalget være/gjøre- tas opp igjen i et senere møte. Flyer som 

inneholder barne- og ungdomsarbeidet, er i produksjon. Max aktiv på Knapstad 

mangler hovedleder. Oppfordrer rådsmedlemmer til å tenke aktuelle kandidater å 

utfordre (sak fra Jan Mathisen). 

God Tone: Trenger kr. 8000,- til sommerkonsert (lydanlegg stor produksjon) 

Misjon- og diakoni: Referat fra møte 18.03.24 var vedlagt innkallingen. 

- Soknepresten 

50% friskmeldt fra 24. april 

- MR-leder 

Orienterte fra møte med MR-ledere i Indre Østfold. Oppfordres til å ta i 

bruk verktøyet «Kirka vår». Har også vært på kurs på Bispedømmenivå 

der strategiarbeid ble løftet fram. Ønsker at vi bruker litt tid (et par 

kvelder eller en lørdag) på dette arbeidet.  

Tegneark i gudstjenesten. Hvem ansvar? Blanke ark? Kirkeårets 

tekster? Utfordre TOLU til å kartlegge og iverksette.  

Utfordrer dere til å si hva dere sitter igjen med etter Bispevisitasen: 

• Lisbeth: Mye varme og positivitet i biskopens nærvær. 

• Johnny: Representasjon i lokalråd (ivaretatt på Knapstad) 

• Tove: Høsttakkefest – oppfordring om å involvere 

Bygdekvinnelagene. 

• Anne-Grete: Bevisst på å være Folkekirke. Kunne møte så mange 

forskjellige aktører var fint. Konkrete og praktiske innspill til hva vi 

kan gjøre. 

• Hans Vidar: Følte en trygghet. God aura rundt biskopen. Kosa meg. 

Hva kan jeg brukes til? Tygger på gode ideer. 

• Jan: En gave å få en bispevisitas helt i starten på vår MR-periode. 

Jobbe med strategi. La det komme noe godt ut av det vi allerede får 

til. 

• Terje: Være folkekirke og løse vårt oppdrag. Frimodighet til å «gå ut».  

• Øyvind: Gav oss inspirasjon. Frivilligfesten var et av høydepunktene.  

• Ingebjørg: Flott biskop. Har lest hele visitaforedraget og merket av alt 

det vi fikk skryt av og det vi ble utfordret på. 



Soul Children avslutter sitt arbeid etter denne våren. Har takket lederne 

for innsatsen gjennom flere år. 

Åshild Moen Arnesen trekker seg fra TOLU og Tweens-arbeidet fra 

høsten. Vi takker også henne for alt hun har bidratt med i TOL-arbeidet. 

- Fellesrådets representant 

Orienterte om rehabilitering av middelalderkirker. Tjenesteytingsavtalen. 

Eiendomsrett til kirkekontoret i Askim. Krevende budsjettprosess. 

 

- Daglig leder 

Wycliffe og Acta, takker for offer på kr. 4615,-  Normisjon takker for 

(SMM-avtale) kr. 31.694,- mottatt i mars. 

«Teleslynge» i kirker og Tomter kapell; Er i dialog med leverandør og 

installatør av nytt lydanlegg. Ny teknologi er underveis dette halvåret. 

Finansiering ikke avklart. Men det må på plass i flere av byggene i FR-

området. 

Protokoll fra årsmøte i Kirkens SOS (legges ved møtebok?)  

Referat fra TOLU og års-samtalen (legges ved møtebok).  

Informasjon og referat som DL tenker kan være relevant for rådets 

medlemmer sendes heretter fortløpende.  

- Gudstjenesteutvalget: 

Har ikke hatt møte på grunn av sokneprestens sykemelding. Sukk fra 

Øyvind: Under misjonsgudstjenesten roper vikarprest på ministranten 

midt i seremonien, da denne «ikke er våken» for sitt ansvar. Ikke god 

opplevelse!  Fra flere: Det er ønskelig med møte/info-samling for alle 

frivillige som deltar i gudstjenesten. Gjerne ministrantene også. 

22/24 – Eventuelt 

a) Kirkestallen: Kirkevergen har oppfordret til å gjøre stallen noe mer 

brukervennlig før større rehabilitering vil finne sted (Øyvind er 

saksframlegger). Kjøkkenet er ikke bra! Skuffene lar seg ikke åpne og lukke. 

Hans Vidar har et «gammelt» (3 år) kjøkken som han med glede kan gi bort. 

Ta kontakt med noen på asylmottaket som kan hjelpe til? 

Vedtak: Øyvind og Hans Vidar ser nærmere på saken.  

   

b) Kirkekaffe-verter i Hobøl og Tomter 

Vedtak: Saken tas opp på neste møte. 

Hobøl/Tomter 18.04.24 
 
Anne-Grete Slettevold Meling   Terje Stenholt 
Leder       Sekretær/Daglig leder 


